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Jelenlévők: 
 

1. Fejes Zsófia    Ügyvivő Elnök 

2. Lillik Dóra    Megbízott Külügyi Bizottság elnöke 

3. Pongor-Juhász Anna  Főmentor 

4. Demetrovics Hanna  Ellenőrző Bizottság elnöke 
 
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna. 
 
 Fejes Zsófia azzal kezdi meg az ülést, hogy elmondja azért hívta össze, mert az elmúlt 
időszakban átgondolta a Külügyi Bizottság működését és jövőjét, emellett sok információt 
kapott az EHÖK-től és a kari vezetőkkel is egyeztetett. Elmondja, hogy a tavalyi év során ez a 
Bizottság sajnos nem úgy működött, ahogy kellett volna és szerinte érdemes lenne most 
átstrukturálni a felépítését. Véleménye szerint inkább a teljes idejű külföldi hallgatókra 
kellene koncentrálni, mert ők sokkal többen vannak és ennek ellenére sajnos sokkal kevesebb 
figyelmet kapnak. Fejes Zsófia szerint Pongor-Juhász Annának jelenleg erre nem biztos, hogy 
van elég kapacitása, ezért kérdezi tőle, hogy ő hogyan látja ezt. Hozzáteszi, hogy ez azért 
lehet, mert Pongor-Juhász Anna főleg az Erasmusos hallgatókkal foglalkozik az ESN keretein 
belül. 
 Pongor-Juhász Anna elmondja, hogy felkereste Virágh Esztert, aki sok eseményt 
szervezett Erasmusos, valamint teljes idejű hallgatóknak egyaránt. Ezzel kapcsolatban írt 
neki, de ő azt válaszolta, hogy a félévben nincs erre ideje. Pongor-Juhász Anna kéri, hogy 
fogalmazzanak meg konkrétumokat. 
 Fejes Zsófia kifejti azt a gondolatát, miszerint Pongor-Juhász Anna jelen felállásban 
nem tudja teljesen jól végezni a munkáját így, hogy főleg az Erasmusos hallgatókra 
koncentrál. Úgy érzi, hogy a HÖK számára jövedelmezőbb lenne, ha egy olyan ember töltené  
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be ezt a pozíciót, akinek több ideje van arra, amire jelenleg ténylegesen szükség lenne. 
Kiemeli, hogy Pongor-Juhász Annával már beszéltek erről 1-2 hónapja és akkor ő azt mondta 
foglalkozik majd ezzel, de Fejes Zsófia egyelőre nem lát ebben eredményt. Fejes Zsófia 
biztosítja Pongor-Juhász Annát afelől, hogy az álláspontja a legkevésbé sem személyes és, 
hogy nagyon fontosnak tartja az ESN munkáját, valamint szeret velük együtt dolgozni.  
 Lillik Dóra megosztja tapasztalatait az elmúlt hónapokkal kapcsolatban, kiemelve azt 
az incidenst, amikor az Erasmus hallgatóknak csináltak egy tájékoztatót az Izabella utcai 
épületben. Elmondja, hogy neki részben kommunikációs problémái vannak és emellett azt 
érzi, hogy Pongor-Juhász Anna olyannyira az ESN része, hogy ez hátráltatja a munkáját a 
Hallgatói Önkormányzatban. Kiemeli, hogy olyan emberre lenne szüksége maga mellé, aki 
érti a HÖK felépítését és működését, valamint segíti a munkájában. Megemlíti még azt az 
esetet, amikor nem kapta meg időben az Elnökségi program fordítását.  
 Pongor-Juhász Anna a tájékoztatóra reflektálva azt válaszolja, hogy elméletben Lillik 
Dóra kapott e-mailt az eseményről. Elmondja még, hogy a PPK Alapszabályzatban 
megkereste a rá vonatkozó részeket és kérdezi, hogy kitől kellett volna információkat kapnia a 
kötelezettségeiről. 
 Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy az elődjétől és amennyiben úgy érzi, hogy ezt nem 
kapta meg bármikor kérdezhetett volna tőle, illetve Lillik Dórától. Elmondja még, hogy a 
HÖK pénzügyi keretét olyan emberekre szeretnék fordítani, akik a tényleges célokban tudnak 
segíteni. Hozzáteszi, hogy az ESN Főmentor és a HÖK Főmentor pozíciók teljesen 
függetlenek egymástól. 
 Pongor-Juhász Anna felteszi a kérdést, hogy ő hogyan lett felkérve HÖK 
Főmentornak. Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy az elődje kérte fel és az Elnökség 
beleegyezését adta egy szavazás keretében. Kiemeli, hogy ekkor még számára sem volt 
teljesen tiszta, hogy pontosan milyen emberre lenne szükség ebben a pozícióban. 

Pongor-Juhász Anna kérdezi, hogy a Hallgatói Önkormányzaton belül hogyan történik 
a pozíciók átadása. Fejes Zsófia a továbbiakban kifejti számára, hogy vannak felkéréses, 
illetve pályázós pozíciók is. 
 Pongor-Juhász Anna kérdezi, hogy mindez azt jelenti-e, hogy neki vissza kellene 
lépnie a pozíciójából. Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy igen, mert nagyon nehéznek látja a 
közös munkát, valamint jelenleg összeférhetetlenség áll fenn a Bizottságon belül. Utóbbit 
kifejtve elmondja, hogy Pongor-Juhász Anna köteles lenne mindenről beszámolni Lillik 
Dórának, azonban ő ezt nem teljesítette, mivel az ESN munkájába egy külsős személy nem 
láthat bele. Hozzáteszi, hogy ezzel alapjában véve semmi probléma nincs, viszont ez a 
HÖK-ben egy Bizottságon belül nem szabályos. 

Pongor-Juhász Anna azt mondja, hogy ő nem kapott információkat a célkitűzésekről. 
Lillik Dóra azzal válaszol, hogy benne is csak most fogalmazódtak meg konkrét célok, mivel 
a tavalyi év során sok ideig nem működött a Külügyi Bizottság. Ő részben az átadás-átvételi 
dokumen olvasásakor érezte azt, hogy nem jó az együttműködés kettejük között. Valamint  
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szerinte sokkal fontosabb lenne a 700 teljes idejű külföldi hallgatóval foglalkozni, szemben a 
900 Erasmus hallgatóval. 

Pongor-Juhász Anna azt mondja, hogy ő mindennek nem volt tudatában. Fejes Zsófia 
szerint az elődjének kellett volna tájékoztatnia és ismét elmondja, hogy őket is bármikor meg 
lehetett volna kérdezni.  

Lillik Dóra hozzáteszi, hogy neki is nagyon nehéz volt ez az időszak, mert sok 
mindenről később értesült, mint kellett volna. Elmondja, hogy Pongor-Juhász Anna az ő 
tudtán kívül beszélt emberekkel és szervezett programokat. 

Fejes Zsófia kérdezi Pongor-Juhász Annától, hogy mikor jött be a fogadó órájára, 
amiken hetente kötelezően minden HÖK-ös tisztségviselőnek meg kell jelennie. 
Pongor-Juhász Anna azt válaszolja, hogy egyszer bejött, de mivel senki nem jött hozzá 
többször nem jelent meg. Fejes Zsófia elmondja, hogy a Facebook csoportba világosan ki volt 
írva, hogy ebben a heti 1 órában kötelezően jelen kellett volna lennie a HÖK Irodában. 

Pongor-Juhász Anna kérdezi, hogy mi lenne a következő lépés. Fejes Zsófia megkéri, 
hogy jövő hét keddig nyújtsa be a lemondását és amennyiben nem teszi az ügyet felterjeszti az 
Elnökség előtt.  

Pongor-Juhász Anna felhozza, hogy jelenleg csinál olyan programot, ami igyekszik 
bevonni a teljes idejű hallgatókat is. Lillik Dóra azt mondja, hogy ezt is az ESN-nel csinálja 
ezért ő ebben nem tud úgy részt venni, ahogyan kellene, mivel neki nincs elsődleges 
kapcsolata az ESN mentorokkal, valamint nincs tudomása róla, hogy mi zajlik. Pongor-Juhász 
Anna azt feleli erre, hogy Lillik Dóra nem kért közös dokumentumot. Lillik Dóra elmondja, 
hogy azért nem, mert Pongor-Juhász Anna már a kinevezésekor világossá tette, hogy ő 
semmilyen módon nem láthat bele az ESN munkájába.  

Pongor-Juhász Anna azt mondja, hogy jelenleg 5 program is fut az ESN, a 
Nemzetközi Iroda és a HÖK bevonásával. Fejes Zsófia kérdezi, hogy a HÖK-nek melyik 
része van bevonva ebbe. Lillik Dóra hozzáteszi, hogy ő nem is tudott ezekről a programokról. 
Pongor-Juhász Anna azt válaszolja, hogy  nem tudott szólni ezekről és jelzi, hogy ő említette, 
hogy kellenének meetingek. Lillik Dóra szerint ő jelezte felé, hogy bármikor bejöhet a 
fogadóórájára és akkor tudtak volna beszélni. 

Fejes Zsófia újfent röviden összefoglalja a fentebb leírt szempontokat, valamint 
hangsúlyozza, hogy ez az álláspont a legkevésbé sem személyes és nagyon sajnálja, de 
jelenleg azt látja, hogy ez a helyzet nem működőképes. Kérdezi Pongor-Juhász Annától, hogy 
van-e bármi kérdése. Pongor-Juhász Anna azt válaszolja, hogy nincs. 

Fejes Zsófia kifejezi az együttérzését, valamint elmondja, hogy Pongor-Juhász Anna 
bármikor keresse fel kérdés, illetve kérés esetén és az ESN-nel is szívesen működik együtt a 
jövőben. 

 
 
Nem érkezett több hozzászólás, így Fejes Zsófia az ülést 18:32 perckor lezárja. 
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Budapest, 2023. november 20.  
 
  
   Fejes Zsófia Demetrovics Hanna 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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